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RESUME 

Overleg portefeuillehouders sociaal domein 30 november 2023 

 
Algemeen 
Omschrijving Aanwezig Blaricum: Joke Lanphen 

Gooise Meren: Barbara Boudewijnse, Jelmer Kruijt 
Eemnes: Mirjam Havinga 
Hilversum: Gerben van Voorden, Karin van Hunnik, Karin Walters 
Huizen: Karin van Werven, Fleur van der Kleij 
Laren: Flip de Groot  
Wijdemeren: Ron de Haan 
GGD: Fred Woudenberg  
Regio en ambtelijke ondersteuning: Annette Koenders, Femke Jongeneelen, 
Sonja Hartkamp, Albertine Wierbos, Florentine Loeb, Rik Post, Marielle Stitzinger, 
Joek Boomsma, Afke Jong, Layla Kramer, Dryske Roovers, Ginette Woudsma, 
Wendy van Neer, Hilda Visser, Joost Boermans (secretaris). 

Afwezig Roland Boom (Huizen) 

Contactpersoon Joost Boermans 

E-mail j.boermans@regiogv.nl  

Vertrouwelijk Nee 

Kenmerk DOC-23003307 
 
 
GEZONDHEID EN ONDERSTEUNING  
 
Mededelingen, agenda en resumé 

• Het PFHO besluit om het onderwerp Oplossingsrichtingen dagbesteding en individuele 
begeleiding toe te voegen aan de agenda. De stukken zijn op verzoek van DO nagestuurd. 

• Wethouder Van Voorden geeft aan dat hij een werkbezoek aan het Oranjehuis heeft gebracht en 
dat er een uitnodiging naar het PFHO komt.  

• Resumé 5 en 6 oktober 2023 worden ongewijzigd vastgesteld. 

 
Terugkoppeling uit (boven)regionale overleggen 

 Wethouder Van Voorden geeft aan dat hij een goed gesprek heeft gehad met de G40 over 
structurele financiën m.b.t. de zorg. 

 
Gooische Nest 

Het PFHO besluit de individuele gemeenten te adviseren om de dierenwelzijnsorganisaties een 
extra incidentele bijdrage te geven voor 2023 en 2024. Hierdoor kunnen zij ook in de toekomst de 
taken voor de regiogemeenten blijven uitvoeren. Het PFHO stelt deze gemeenschappelijke richting 
vast. De individuele gemeenten moeten het beleid vaststellen. 

• Wethouder Boudewijnse  en Walters geven een nadere duiding op het voorstel voor 2025.  De 
vraag die voorligt aan de regio gemeenten is om wel of geen intentie uit te spreken.  

• Wethouder Walters deelt nadere informatie:  
" Het lijkt soms alsof pakket C volledig betaald wordt door de 1,85 euro per inwoner van de 
gemeenten, maar dat is niet zo. Op hoofdlijnen zien de kosten en baten van Gooische Nest 
er zo uit: 
- Pakket C bevat alle activiteiten die Gooische Nest doet. 90% van het pakket bestaat uit 
wettelijke taken, 10% zijn "extra's", die vaak preventief gericht zijn op het vergroten van de 
uitstroom van dieren. 
- Dit pakket C kost in totaal zo'n 930.000 euro per jaar. 
- Daarvan wordt ruim 2 ton betaald door inwoners die gebruik maken van het 
(honden)pension. Dit pension maakt enige winst, hetgeen ten goede komt aan het asiel. 

mailto:j.boermans@regiogv.nl


Pagina 2 van 7 

- Er blijft zo'n 750.000 euro aan kosten over. 300.000 euro daarvan, zijnde 40%, wordt 
gedekt door giften en donaties van inwoners. Zo'n 450.000 euro, zijnde 60%, wordt gedekt 
door de bijdragen van de gemeenten. 
- De conclusie is dus dat de gemeenten voor 60% van de bijdrage een pakket 
dienstverlening krijgen, wat voor 90% uit verplichte wettelijke taken bestaat. De gemeenten 
en de inwoners betalen samen voor het nieuwe dierzorgcentrum."  

• Hilversum, Gooise Meren en Wijdemeren zijn positief over het voorstel en zien het als een 
mooie voorziening voor de regio. Ze geven een positief advies aan hun colleges over alle 
voorstellen. 

• Huizen, Laren en Blaricum spreken nog geen intentie uit. De gemeenten voeren nog gesprekken 
en hebben aanvullende informatie nodig om een gedegen besluit te kunnen nemen. 

• Besluit: de gemeente zijn verdeeld in hun standpunt. Hilversum, Wijdemeren en Gooise Meren 
stemmen in met het voorstel en adviseren positief. De overige gemeenten spreken nog geen 
intentie voor 2025 uit. 

• De gemeenten zijn geïnformeerd dat het voor het Gooische Nest belangrijk is dat de 
gemeenteraden vóór 1 april een raadsbesluit nemen.  

Op verzoek van Wethouder Walters wordt bij het resume het gehele Excel-overzicht meegestuurd 
i.v.m.de kosten- en batenverdeling. 

 
Gezamenlijke opgaven, een gezamenlijke verantwoordelijkheid 

Gemeenten hebben elkaar nodig bij het realiseren van de opgaven die het dossier Bescherming en 
Opvang met zich mee brengt en werken daarin dan ook samen sinds 2017. De woonzorgopgaven 
uit het beleidsplan Bescherming en Opvang zijn complex en komen vooralsnog niet tot onvoldoende 
van de grond, ondanks de inzet die gemeenten en Regio hierin de afgelopen jaren hebben getoond. 
In dit memo vraagt de ambtelijke werkgroep Bescherming en Opvang aan het 
portefeuillehoudersoverleg om deze gezamenlijke opgaven, gezamenlijk te bespreken met als doel 
een doorbraak te forceren De inzet is een noodzakelijke aanvulling op de voorzieningen die er al zijn.  
Hilversum en Gooise Meren kunnen dit niet alleen en doen een beroep op de andere gemeente om 
binnen hun grenzen te kijken naar mogelijk geschikte locaties voor Bescherming en Opvang. 
Wethouder Van Voorden spreekt zijn zorg uit over de voortgang en geeft aan dat alle gemeenten 
hier een verantwoordelijkheid hebben. Het betreft een zeer kwetsbare doelgroep. 

• Het PFHO heeft het memo besproken en verzoekt om dit ook op de agenda van het fysiek 
domein te zetten. De HBEL zal dit agenderen. 

• Het PFHO besluit om de voortgang medio maart ‘24 wederom op de agenda te zetten.  

 
Werkgroep 5G 

Het platform Samen Sneller Duurzaam maakt zich zorgen over de invloed van 5G binnen de regio 
Gooi en Vechtstreek. In 2023 hebben zij de missie om in iedere gemeente in kaart te brengen wat zij 
zien aan straling.  
GGD Amsterdam heeft veel ervaring met dit onderwerp en is gevraagd om een nadere toelichting te 
geven aan het PFHO. De regiogemeenten zijn door GGD Amsterdam nader geïnformeerd over de 
invloed van straling van 5G masten. GGD Amsterdam doet een dringend beroep op de gemeenten 
om GGD Gooi en Vechtstreek geen opdracht te geven om nader onderzoek of metingen te doen. Het 
betreft Rijksbeleid en de mogelijkheden om zendmasten te weren zijn zeer beperkt. Het agentschap 
doet de metingen door het hele land.  

• Het PFHO heeft het onderwerp afdoende besproken en heeft GGD Amsterdam verzocht om 
het Rijksbeleid naar de Regio te zenden die het daarna doorstuurt naar het PFHO. 

 
Convenant herstelnetwerk 

Het Herstelnetwerk -project liep eind 2019 af, is vervolgens succesvol voortgezet, maakt onderdeel 
uit van het beleidsplan Bescherming en Opvang Herstel de verbinding 2022 - 2025 en van de 
bijbehorende meerjaren begroting. Er is in november 2019 besloten om een convenant op te stellen, 
waarmee de samenwerking binnen het netwerk geformaliseerd zou worden. Dit is niet eerder 
gedaan, vandaar dat dit convenant ter vaststelling voorligt. Het PFHO is geïnformeerd over het 
Herstelnetwerk en heeft de voortgang besproken.  

• Het PFHO stelt het convenant Herstelnetwerk vast. 
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Convenant RHOGO en gemeenten 

Het convenant is in april in het PFHO besproken. Destijds is afgesproken dat er nog een gesprek 
volgt met de RHOGO om te bekijken of en welke aanpassingen wenselijk zijn. Er is ambtelijk aan 
Hilversum verzocht om aansluitend op hun eerder overleg met de RHOGO te onderzoeken waar ook 
de RHOGO nog ruimte ziet voor aanscherping. Inmiddels heeft de RHOGO het convenant in de ALV 
ongewijzigd vastgesteld. Daarom is het voorstel aan de portefeuillehouders om dit convenant 
alsnog vast te stellen en in de nadere uitwerking van opdrachten voor 2024 in gesprek met de 
RHOGO te streven naar meer helderheid en aanscherping. 

• Het PFHO is geïnformeerd over het Convenant RHOGO en gemeenten en heeft de voortgang 
besproken.  

• Het PFHO stelt het Convenant RHOGO en gemeenten vast.  

 
SOCIAAL DOMEIN ALGEMEEN 
 
Stand van zaken inzet gemeentelijke capaciteit uitvoering programma’s betreffende: 
Gezondheid & Ondersteuning en Jeugd & Onderwijs 

Het PFHO is geïnformeerd over de stand van zaken rondom de gemeentelijke capaciteit in relatie 
met de uitvoeringsprogramma’s en heeft de voortgang besproken. Het voorstel daartoe is in het 
vorige PFHO besproken, maar was nog niet vastgesteld. 

• Het PFHO gaat akkoord met het voorstel 

 
Toekomstscenario Kind- en Gezinsbescherming 

Het voorstel betreft geoormerkte middelen die reeds via de DUVO aan de Regio Gooi en Vechtstreek 
zijn toegekend. In september 2022 heeft het PFHO besloten een projectleider aan te stellen. Het 
projectplan is in samenwerking met gemeenten en partners opgesteld. Het betreft een projectplan 
en begroting op hoofdlijnen zodat er bewegingsruimte is voor de projectleider om i.s.m. alle partijen 
een gedragen aanpak verder uit te werken.  

• Het PFHO spreekt haar waardering uit en stelt het projectplan vast; 

• Wethouders Van der Kleij, Van Voorden en Kruijt zijn ambassadeur namens de regio Gooi en 
Vechtstreek gemeenten. 

 
Heroverweging huishoudelijke hulp 

Voor een duurzame en toekomstbestendige inzet van de huishoudelijke hulp, moet regiobreed een 
bewuste keuze worden gemaakt  met gemeenten, inwoners en onze partners voor eventuele 
aanpassingen van de huidige inrichting. Een weloverwogen keuze vraagt evaluatie van de 
uitgangspunten en inrichting op dit moment evenals een beeld van de mogelijke aanpassingen en 
de voor- en nadelen daarvan. 

• Het PFHO gaat akkoord met het voorstel en stelt het vast.  

 
 
JEUGD EN ONDERWIJS  
 
Mededelingen, agenda en resumé 

Mededelingen:  

• Kamers met aandacht is een conform stuk op PFHO. Deze wordt kort besproken. 

• Marielle Stitzinger geeft een andere toelichting op de impact van de landelijke tarieven 
gecertificeerde instellingen maar de details over de uitvoering zijn nog niet bekend. Verdere 
besluitvorming volgt waarbij ook de raden geïnformeerd worden. Dit komt in een later 
overleg terug. 

• De Regio wil in 2024 gebruik gaan maken van Ibabs voor het verzenden van de vergader 
stukken. Joost Boermans (secretaris) geeft een andere toelichting. De wethouders 
ondersteunen de aanpak. 

• De agenda en het resumé worden ongewijzigd vastgesteld. 

 
Terugkoppeling uit (boven)regionale overleggen 

Wethouder Van Voorden vraagt naar de voortgang bij ‘Thuis voor Noordje’. Afgesproken is om dat 
voor een volgende keer op de agenda van het PFHO te zetten. 
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Robuustheidscan en startfoto Hervormingsagenda Jeugd 

Afke Jong geeft een nadere toelichting over de inkoop van specialistische Jeugdhulp en over de 
robuustheidscan die VWS gaat uitvoeren in het gehele land.  

• Het PFHO geeft de complimenten voor de inzet en stelt het vast. 

 
Jeugdhulp in het onderwijs 

Afke Jong geeft een andere toelichting aan het overleg. Een rapport is opgesteld naar aanleiding 
van de evaluatie van de maatschappelijke businesscase van de onderwijs- jeugd- arrangementen 
(OJA) in het schooljaar 2022/2023. Bij het advies zijn ook de landelijke ontwikkelingen rondom 
jeugdhulp in het onderwijs betrokken. Er wordt geadviseerd over het vervolgproces en de benodigde 
inzet t.b.v. de uitvoering van het advies. Het voorstel is een eerste stap om gemeenten te 
informeren over de ontwikkelingen rondom het thema en om een opdracht op te halen voor het 
vervolg. Deze volgende stap betreft het uitwerken van een voorstel zodat gemeenten een 
beargumenteerde keuze kunnen maken voor een eventueel vervolg. 

• Het PFHO geeft de complimenten over rapport en gaat akkoord met de opdracht en gaat 
akkoord met de verlening. 

 
 
Aanpak eetstoornissen 

In juni 2022 heeft het PFHO goedkeuring gegeven aan de inhoudelijke en financiële invulling door 
het netwerk eetstoornissen (Tergooi, Levvel en vrijgevestigde psychologen en diëtisten) om 
knelpunten voor gezinnen met kinderen die kampen met eetstoornissen (anorexia) in 2022 en 2023 
aan te pakken. Afgesproken is om na de zomer van 2023 te komen met een voorstel of en hoe dit 
structureel verder moet in 2024 en daarna. Rik Post geeft een nadere toelichting op het voorstel.  

- Dit betreft uitgevoerde activiteiten als Webinars voor ouders, leerkrachten en artsen, 
combitraining van ouders en consultatie van een psychiater door kinderartsen en 
psychologen van Tergooi. 

- De activiteiten zijn merendeels succesvol gebleken maar de manier waarop e.e.a. 
georganiseerd is en wordt afgerekend blijkt niet helpend. Ook ontbrak tot nu toe een 
passende bijdrage voor de diëtisten in de behandeling anorexia.  

- Het voorstel betreft een uitwerking hoe in 2024 en 2025 verder te gaan. 
Er worden verschillende vragen rondom privacy, effecten en aantallen gesteld en beantwoord. Doel 
is om zorg niet meer vast te laten lopen maar om jongeren tijdig te helpen en een dekkend netwerk 
te hebben.  

• Het PFHO gaat akkoord met het voorstel met de kanttekening om in 2024 en 2025 te kijken 
naar mogelijkheden rondom cofinanciering  

 
Instroom, doorstoom, uitstroom jeugd 

Op 20 april 2023 heeft het PFHO Jeugd en Onderwijs ingestemd met het plan van aanpak 
Wachttijden Jeugdzorg en de intentie uitgesproken om de komende drie jaar uitvoering te geven 
aan het plan van aanpak. Hierbij is afgesproken om voor de financiering en de volgende fases 
separate voorstellen voor te leggen. Daarnaast is er een aantal ontwikkelingen die aanleiding geven 
om het plan van aanpak bij te stellen en aan te vullen t.a.v. de inrichting van de programmastructuur 
en de financiering. Inmiddels is er een eerste beeld beschikbaar vanuit de probleemanalyse 
verbeteren instroom, doorstoom en uitstroom jeugd. Hiervoor wordt separaat een bijeenkomst 
georganiseerd. 
Het PFHO erkent het belang om te kunnen starten en ziet dat er is gezocht wat er gedaan kan 
worden binnen de beperkte capaciteit.  

• Het PFHO stemt in met het bijstellen van het plan van aanpak Wachttijden/IDU Jeugd op de 
beschreven onderdelen. 

• Het PFHO geeft opdracht aan de Regio om binnen de beschreven kaders de aanpak 
Verbeteren Instroom, doorstroom en Uitstroom Jeugd te coördineren. 

• Het PFHO stemt in met het onttrekken van €307.400 aan de reserve 
uitvoeringsprogramma’s sociaal domein ter dekking van de specifieke projectkosten tot 31 
december 2024. 
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Verlenging Productief leren 

Het betreft een voorstel voor de (ongewijzigde) voortzetting van de financiële bijdrage van de 
regiogemeenten aan Productief Leren (PL) voor kalenderjaren 2025 t/m 2028, met betrekking tot de 
ondersteuning van voortijdige schoolverlaters (VSV) en het bevorderen van zelfredzaamheid en 
arbeidskansen op de arbeidsmarkt. Het betreft een zeer kwetsbare doelgroep die zo geholpen wordt 
naar een start kwalificatie. De inzet vraagt veel zorg van medewerkers die nauw betrokken zijn bij 
hun doelgroep.  

- Het PFHO erkend de inzet en spreekt daarvoor waardering uit. Een aandachtspunt voor het 
PFHO is dat er getoetst wordt op kwaliteit en effectiviteit. Ook wenst het PFHO aandacht 
voor integrale aandacht en focus. 

• Het PFHO stemt in met een eenmalige verlenging van de gemeentelijke bijdrage aan 
Productief Leren voor de duur van 4 jaar van 1-1-2025 tot 31-12-2028  

• Het PFHO stemt in met de gemeentelijke jaarlijkse financiële bijdrage voor de inzet van 
Productief Leren volgens de in het voorstel genoemde verdeling per gemeente. 

• Het PFHO spreekt uit dat er getoetst wordt op kwaliteit en effectiviteit en vindt monitoring 
belangrijk. 

 
DVO RET 

De dienstverleningsovereenkomst (DVO) Regionaal Experetteam (RET) (verloopt eind 2023 en moet 
worden verlengd.. Met deze DVO wordt ook de inhoud van de dienstverlening, de afspraken en de 
voorwaarden voor de dienstverlening structureel vastgelegd. 

• Het PFHO besluit conform 

 
DVO Overleg Veilig Verder 

Sinds 2015 voert de Regio op verzoek van gemeenten de jeugdbeschermingstafel uit (Overleg Veilig 
Verder). De Regio organiseert overleg, levert een voorzitter en administratieve ondersteuning.  
- Er is behoefte aan duidelijkheid over verantwoordelijkheden, verwerken van persoonsgegevens 

(van de ouders en jeugdigen wiens situatie wordt besproken tijdens het OVV) en klachten.  
- Door het afsluiten van een dienstverleningsovereenkomst worden afspraken en 

verantwoordelijkheden vastgelegd. 

• Het PFHO besluit conform 

 
Kamers met aandacht 

Kamers met Aandacht is in 2021 als pilot gestart in de Regio Gooi en Vechtstreek als onderdeel en 
met de middelen van het Transformatieplan Jeugd.  
De pilot is in 2023 eenmalig verlengd en bekostigd vanuit het restant Transformatiefonds. Doel van 
de verlenging in 2023 was om het project de kans te gunnen om, na de ongelukkige starttijdens de 
corona- crisis en vanwege de verhuur van kamers aan Oekraïense vluchtelingen, de meerwaarde 
echt te kunnen laten zien. De evaluatie van het project met een verbeterplan geven aanleiding om 
het project met een jaar te verlengen. 

• Het PFHO besluit -n.a.v. het vooroverleg- in het kader van de rechtmatigheid om de financiering 
vanuit het uitvoeringsprogramma SD te dekken uit de bestemmingsreserve B&O i.p.v. de reserve 
BO en stelt het stuk verder conform vast. 

 
 
Samenhang programma’s Jeugd 

• Het PFHO besluit conform 

 
Rondvraag 

 Geen 

 
 
Overleg PFHO Werk en Participatie 1 december 2023 

Algemeen 

Vergadertijd: 10:00-11.30 

Locatie: Huizenzaal, 2e etage 
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Aanwezig: Blaricum: Joke Lanphen, Laren: Flip de Groot, Gooise Meren: Barbara 
Boudewijnse (online) 
Eemnes: Mirjam Havinga (voorzitter), Hilversum: Bart Heller, Regio: Marielle 
Stitzinger, Annette Keates, Marlies van der Molen, Joost Boermans. (secretaris). 

Afwezig: Huizen: Karin van Werven  
Wijdemeren: Ron de Haan  

Contactpersoon: Joost Boermans 

E-mail: j.boermans@regiogv.nl  

Vertrouwelijk Nee 

 
 
 
WERK EN PARTICIPATIE           Voorzitter: Miriam Havinga 

Punt Onderwerp 

1.  Opening en mededelingen 
Terugkoppeling uit (boven)regionale overleggen: 

- Er zijn twee werkbezoeken geweest naar andere arbeidsmarktregio’s: Noord 
Holland Noord en Zuid-Kennemerland & IJmond. In deze regio’s werken ze al met 
een bestuurlijk overleg van gemeenten en andere arbeidsmarktpartijen. Wat bij ons 
PFHO en Werkkamer is, is daar al geïntegreerd tot één overleg. Met de komst van 
het nieuwe Regionale Werkcentrum moeten  we in Gooi en Vecht  ook gaan werken 
met een samengevoegd bestuurlijk overleg. Dit gaat het Regionaal Beraad heten. Er 
komt naar verwachting in het voorjaar een kamerbrief met meer informatie over het 
Regionale Werkcentrum. Als die brief er is, wil het PFHO een voorstel ter bespreking. 
De Regio Noord Holland Noord heeft de bestuurders van Gooi en Vecht uitgenodigd 
om te komen kijken hoe bij hen de governance is ingericht. 

- Er is een overleg geweest van de programmaraad, waarin SZW meer informatie 
heeft gegeven over het RWC. Ze raden aan om door te gaan met het ontwikkelen 
van het Werkcentrum. Het Werkcentrum moet op 1 januari 2026 starten De 
voorbereidingen lopen door in 2025. En er kan al worden voorgesorteerd met =het 
Regionaal Beraad.  

- In vorige PFHO gesproken over het voorstel Tijdspad naar een Regionaal 
Werkcentrum. Daarin stond o.a dat we dit jaar nog zouden besluiten om een 
uitwerking van de Business Case te laten maken. Er wordt geconstateerd dat de 
directeur UWV niet aan tafel zit en hij vraagt hoe hij aangehaakt kan worden. PFHO 
geeft aan dat in de werkkamer alles wordt gemeld en dat is ook gebeurd. Het is aan 
UWV om vertegenwoordiging te regelen en de terugkoppeling. PFHO besluit geen 
verdere aanpassingen te maken. 

- PFHO heeft behoefte om een volgend overleg een terugkoppeling te krijgen waar we 
nu staan.  

- Wethouder Boudewijnse spreekt haar ongenoegen uit over het vroegtijdig openbaar 
maken van een brief van de Werkkamer aangezien deze nog niet verstuurd was. 

2.  Agenda en resume 

• Het resume van 5 en 6 oktober 2023 wordt aangevuld met de zin: “we geven geen 
opdracht om Business Case uit te werken totdat de brief van de Kamer er is en er meer 
duidelijkheid is.  

• Het resume wordt met deze wijziging vastgesteld. 

3.  Arbeidsmarktprogramma Werken aan Werk 
Het PFHO heeft gesproken over het programma Werken aan Werk (WAW). Dit loopt nog tot 
eind 2024. Binnen het programma zijn middelen beschikbaar om de projecten op te zetten 
en uit te voeren. De projecten binnen WAW worden voortdurend gemonitord en de resultaten 
worden twee keer per jaar teruggekoppeld via de WAW monitor.  

- Het PFHO neemt kennis van de stand van zaken van alle projecten. De bedragen die 
voor de projecten nodig zijn, zijn opgenomen in de begroting voor 2024. Het voorstel 
voorziet op de verlening van de projecten in 2024.  

- De financiën voor 2024 zijn geregeld en akkoord.  
- Voor de jaren daarna spreken de PFH een voorbehoud uit gelet op de financiële 

middelen.  
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- Het verzoek wordt gedaan om per project goed te kijken naar de effectiviteit van het 
project en de meerwaarde van regionale samenwerking hierbij te betrekken. 

Een besluit over hoe om te gaan in 2025 moet op korte termijn ambtelijk inzichtelijk worden 
gemaakt (Q1). En kan dan een voorlopige afweging gemaakt worden, de definitieve 
afweging volgt na vaststelling van de begrotingen. PFHO geeft de complimenten voor de 
projecten en de aanpak. 

• Het PFHO stemt in met het voorstel 

4.  Banenafspraak 
Voor het PFHO Werk en Participatie is een collegebrief Gemeenten en de Banenafspraak als 
bijlage meegestuurd. In de bij de stukken meegestuurde PDF versie werd vermelding 
gemaakt van een raadsinformatiebrief. Dit had collegebrief moeten zijn. Op de website 
(openbare stukken) is dit direct gecorrigeerd. Het is in de stukken  gecorrigeerd naar 
collegebrief. 

• Het PFHO is via een presentatie geïnformeerd over de Banenafspraak, de regionale 
stand van zaken en de landelijke ontwikkelingen m.b.t. de verantwoording van de 
Banenafspraak voor mensen met arbeidsbeperking. 

• Het PFHO spreekt haar waardering uit voor de presentatie en de inzet die wordt 
gepleegd. Het PFHO ziet kansen met onderwijs/ de praktijkschool, Tomin  bijv. voor 
de groenvoorziening. 

• Het PFHO vraagt aan het regie-team om uit te zoeken of groenbeheer (en mogelijk 
breder) toegevoegd kan worden aan de projecten. Dit wordt via de regio opgepakt. 

Presentatie wordt nagestuurd. 

5.  Rondvraag 
Mededeling: 

• Wethouder Boudewijnse geeft aan dat het goed is dat er veel aandacht voor NT1 is. 
Ze heeft behoefte aan een trekker op regionaal gebied. Vanuit Huizen en Gooise 
Meren is er inzet, maar bestuurlijk is er ook een trekker nodig.  

• Wethouder Havinga pakt deze rol op en betrekt RBL hierbij. Dit wordt bekostigd uit 
de centrummiddelen -deze taak is door de gemeente Hilversum overgedragen aan 
de Regio-.  

• Het PFHO spreekt de wens uit dit een volgend overleg verder te bespreken. 

 
 


